
Geachte leden van de raad, 

 

Conform de afspraak zouden het College en Dokbedrijf Luyt voor 1 maart 2018 tot een gezamenlijke oplossing 

komen. Helaas moeten we u melden dat Dokbedrijf Luyt van een gezamenlijke oplossing niet kan spreken. Het 

College heeft namens Marco Kerssens en Enno de Graaff aangegeven dat zij de compensatie van € 125.000,- 

voornamelijk gebruiken om de zaken die de gemeente Hollands Kroon zou aanleggen op de nieuwe locatie van 

Dokbedrijf Luyt te bekostigen. Dat wil zeggen dat Luyt dus eigenlijk niet gecompenseerd wordt voor de 

misgelopen subsidie (€ 300.000,-) maar dat de gemeente haar gelden inzet voor de zaken waar zij al 

verantwoordelijk voor is. 

 

Verder hebben we een brief ontvangen van het College (1 februari jl.) waarin zij aangeeft wat Luyt kan 

verwachten (zie bijlage 1). Daarop hebben we op 13 februari jl. een reactie gestuurd (zie bijlage 2). Hierop is 

niet gereageerd. 

 

Inmiddels, een maand verder zijn er nieuwe geschillen, namelijk inzake de manier waarop Luyt verplicht 

(middels een dwangbevel) moest verplaatsen met de schepen die voor onderhoud en reparatie bij ons bedrijf 

voor de kant liggen naar verschillende locaties verspreid over de Vissershaven, waarvan twee locaties totaal 

ongeschikt zijn om het werk te kunnen uitvoeren. Ook de afgelopen maand heeft Luyt enorm veel extra zorgen 

gehad en extra kosten moeten maken. 

 

Afgelopen maand hebben we het College en de betrokken ambtenaren expliciete vragen gesteld over wanneer 

de nieuwe locatie op A1 nu eindelijk gereed is voor Luyt en wat er dan daadwerkelijk aanwezig is. 

 

Onze vragen en het antwoord van gemeente Hollands Kroon (pas woensdag 28 februari jl. verkregen) sturen 

we bijgevoegd mee (bijlage 3). Dit maar weer als voorbeeld hoe er gecommuniceerd wordt met Luyt en hoe 

afspraak na afspraak geschonden wordt door gemeente Hollands Kroon.  

 

Wij hopen dat u het College tot de orde roept en als "controle-orgaan" de kwesties die Luyt met het College 

niet kan oplossen tot een juist einde weet te brengen.  

 

Wij weten niet meer wat te doen om deze gemeente te bewegen tot een bevredigende oplossing. We hebben 

recent inmiddels: 

-              Een brandbrief geschreven (december 2017); 

-              Een brief geschreven waarin we duidelijk hebben gemaakt om welke kwesties het wat Luyt betreft 

gaat (januari 2018); 

-              Bij u (de raad) ingesproken tijdens de raadsvergadering op 25 januari jl.; 

-              Een reactie op de besluiten van het College gegeven (februari 2018); 

-              Een bezwarenprocedure lopen inzake de onrechtmatige verordening van de havenmeester en de 

verplichte verplaatsing naar verschillende locaties waarop we niet kunnen werken; 

-              Een schadeclaim ingediend voor de kosten die we vanaf 2 februari jl. hebben moeten maken als gevolg 

van de opgelegde verordering om gedwongen te verplaatsen (zie bijlage 4).  

 



Daarnaast heeft in dit kader ook de Vereniging Industriegroep Haven Den Oever diverse brieven gestuurd naar 

B&W en gesprekken gevoerd met de wethouder over het belang van de realisatie van een duurzame 

industriehaven in Den Oever.  

De meest recente acties van de VIHDO richting het College zijn: 

-              Een brandbrief geschreven op 12 januari 2018 waarin gevraagd wordt om steun voor Dokbedrijf Luyt 

en dat gemaakte afspraken en gedane toezeggingen alsnog door de gemeente Hollands Kroon worden 

nagekomen in het belang van de werkgelegenheid in en rondom de haven, verduurzaming van die haven en de 

economische groei in de regio.   

-              Bij u (de raad) ingesproken tijdens de raadsvergadering op 25 januari jl. door VIHDO voorzitter de heer 

B. Bakker om aandacht te vragen voor de gang van zaken rondom het realiseren van een duurzame 

industriehaven in Den Oever in het algemeen en de ontwikkelingen rondom de schepenlift van Dokbedrijf Luyt 

in het bijzonder waarin de gemeente expliciet verzocht is haar toezeggingen en afspraken na te komen door de 

gemiste subsidie en oplopende kosten als gevolg van de vertraging te compenseren. 

 

Erop vertrouwend dat u uw besluit in de raadsvergadering van januari serieus neemt, verwachten wij 

ondersteuning in deze kwesties en hopen op een snelle reactie. Immers, nog immer kunnen wij niet naar onze 

nieuwe locatie en we weten dat deze locatie -als hij volgens het College gereed is- niet "klaar voor de huurder 

Luyt" is, maar dat Luyt dan alsnog zaken moet aanleggen in de vorm van nutsvoorzieningen. De kadevloer is 

lager dan de afgesproken hoogte, de bestrating is voor Luyt nog een issue en de huurprijs is nog steeds verre 

van in lijn met de huidige huur. 

 

Vanzelfsprekend kunt u altijd contact met ons opnemen bij vragen of om toelichting. We vernemen graag van u 

en hopen oprecht op uw steun.   

 

Met vriendelijke groet,  

 

Jacoline Luijt 

Dokbedrijf Luyt B.V. 

 

M 06 1095 7776 

E   jluijt@luytgroep .nl 

 

 

Bijlagen: 

1. Besluit College dd. 1 februari 2018; 

2. Reactie Dokbedrijf Luyt dd. 13 februari jl. op besluit College dd. 1 februari 2018; 

3. Vragen en antwoorden – Mail met antwoorden -in rood- van Gemeente Hollands Kroon / Enno de Graaff 

dd. 28 februari 2018;  

4. Schadeclaim Luyt gericht aan gemeente Hollands Kroon – Mail dd. 1 maart 2018;  

 

 
































